

ACI



ACI Proudly Conducted the Survey of the manpower needs of the construction industry for Construction Industry Council (CIC)



Recently Accredited Certification International Limited (ACI) has conducted a survey of the manpower needs of the construction industry for Construction Industry Council (CIC). The Survey is to collect information about the workforce demand. According to the survey results, CIC can adjust their training program efficiency so as to offer suitable courses to train out needed workers for the industries. It is an effective way to increase the workforce supply within the labor shortage industry.

CIC aims to drive for unity and excellence of the construction industry of Hong Kong, she is responsible to forge consensus on long – term strategic issues, convey the industry's needs and aspirations to Government, as well as provide a communication channel for Government to solicit advice on all construction-related matters, etc.

As a listed contractor of both Census & Statistics Department and Hong Kong Housing Authority, ACI provides professional market research and survey services to assist our clients getting their needed information in order to make strategy decisions. Our clients include Hong Kong Observatory, Hong Kong Housing Authority, Food & Environmental Hygiene Department, Narcotics Division Security Bureau of HKSAR, etc. ACI is committed to be the best within our industry and bring the most value added services to our clients. Interested parties are welcome to contact us.

ACI



ACI很荣幸为建造业议会(CIC) 进行建筑业人力需求调查



国际认可认证有限公司 (ACI) 近日为建造业议会 (CIC) 进行了建筑业人力需求调查。调查的目的是收集该行业劳动力需求的信息。根据调查的结果, CIC将能提供恰当的课程来培训建筑业所需要的人员, 调整培训课程的效率。这在劳动力短缺的行业是增加劳动力供应的有效方式。

CIC致力于促进香港建造业的团结, 及精益求精。CIC的主要职能是就长远的策略性事宜与业界达成共识、向政府反映建造业的需要及期许, 并为政府提供沟通渠道, 取得与建造业所有相关事项的意见。

作为一家分别位列于香港政府统计署和香港房屋署的服务提供公司, ACI提供专业的市场研究和调查服务, 帮助客户获得所需的信息以做出决策。我们的客户包括香港天文台, 香港房屋署, 食物环境卫生署, 卫生处, 保安局禁毒处等等。ACI致力于成为行业内最好的公司, 并带给客户最有价值的服务。欢迎有兴趣人士与我们联系。